
 

 Číslo materiálu: 1 / 05 

Komise: pro rozvoj informačních technologií 

Datum: 30.6.2014 

Přítomni: 

 

 

 

 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Jan Moravčík, Lukáš Jelínek, Ladislav Čermák, 

Karel Koubský 

 

Dana Vepřková, Hana Musílková, Zdeněk Oliva, 

Martin Slanař (hosté) 

 

Ladislav Šorčík, Aleš Kerner 

Člen RM: není určen 

Příští jednání: dle potřeby (bude svoláno e-mailem) 
 

1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

I. b e r e   n a   v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 30.6.2014. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Nová webová prezentace města 
Komise přivítala hosty z pracovní skupiny pro nový web města (v čele s paní místostarostou 

Vepřkovou) a bylo zahájeno projednávání záležitostí okolo příprav nové webové prezentace 

města („pro turisty“). Navázalo se na výsledky z prvního jednání pracovní skupiny 23.6.2014. 

Po širší diskusi se dospělo k následujícímu návrhu dalšího postupu (který bude dále sledován 

pracovní skupinou i komisí): 

a) Nově ustavené Oddělení cestovního ruchu a marketingu MÚ provede do konce srpna sběr 

požadavků pro novou podobu webové prezentace 

b) Bude formou zadána analýza, jejíž výsledky (získané cca do konce listopadu 2014) 

poslouží pro zadání implementace. 

c) Spuštění se předpokládá do června 2015. 

d) Stávající webové prezentace zůstanou v provozu do spuštění nové prezentace. V co 

nejdřívějším čase budou ale vylepšeny tak, aby se návštěvník mezi nimi mohl snáze 

pohybovat (kvalitnější vzájemné propojení). Konkrétní náměty slíbil poskytnout pan 

Slanař. 

2. Výzva č. 22 IOP - Konsolidace IT a nové služby TC obcí 

Ladislav Čermák podrobněji informoval komisi o průběhu a výsledcích příprav žádostí o 

dotaci z IOP (stručné informace předává komisi průběžně e-mailem). Zdůraznil snahu CRR o 

rychlé čerpání, proto by se mělo město dozvědět výsledek žádosti již koncem července. 

3. Sdílený integrovaný kalendář 
Jan Moravčík informoval o zapracování vazby na spisovou službu do analýzy. Aktualizovaná 

analýza bude poskytnuta městskému úřadu. V návaznosti na to může proces pokračovat prací 

jednak na kalendářové částí (lze řešit společně s webovou prezentací města), jednak na 

propojení se spisovou službou (konkrétní forma bude výsledkem dalších jednání – je snahou 

komise, aby jediné řešení mohlo posloužit více účelům). 

4. Různé 
Žádné další záležitosti nebyly projednávány. 

 



3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

 

Usnesení č. 690/14 – zápis komise pro rozvoj IT – pro 9, proti 0, zdržel se 0. Radní se shodli na tom, 

že zápis je neúplný. Chybí např. údaje, do „kdy“ a „kým“ bude analýza poskytnuta, upřesnit, o jakou 

analýzu jde apod.  

 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:  L. Čermák 

Elektronicky ověřil: L. Čermák, J. Moravčík, K. Koubský 
 

 

 

 

 


